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Sprawozdanie Zarządu z realizac:i zadań Osiedla ,,Tomaszówka'o
za okres 13 września 2017 - 18 września 2018

Zadanl,a uchwalone na Ogólnym Zebrantu Mieszkńców w dniu 13.09.2017 r.
Mieszkańcy rozdysponowali ogółem kwotę 46.897 zł:
I. Pomoc dla placówek oświatowo- wychowawczy ch oraz organizacji
społecznych funkcjonujących na terenie Osiedla:
1.SP Nr 6 - 1.000,- zł -Dzień Patrona Szkoły i Ulicy Łukasiewicza. Remont
świetlicy 4.000,-zł ( całość inwestycji 30,000,- zł). Naprawa części drogi
wjazdowej 5,000,- zł. Przystosowanie PPOZ dla nowej części przedszkolnej
33,800,- zł.
2.PP Nr 6 - 4.000,- zł- remont świetlicy, środki te zostanąprzekwalifikowane na
zakup urządzeń zabawowych tworzącego się nowego placu zabaw, 12.000,- zł
wpłaty od sponsorów i rodziców oraz z pikniku organizowane Eo przęz
rodziców, na który zostałem zaproszony z panęm Burmistrzem Marianem
Błachutem, 10.000,- zł sponsor Pan Wodziak, 25.000,- zł przeznaczył Pan
Burmistrz Marian Błachut (przyjęta uchwałą Rady Miejskiej). Cykiinowanie
dwóch podłóg w salach- 8.000,- zł. Zagospodarowanie przestrzenipublicznej
pomiędzy ogrodzeniem PP Nr 6 a chodnikiem przy ul. Szwajcarska Dolina -
ż.000,- zł (całośc inwestycji 9.000,- zł), Przebudowanie istniejącego ogrodzenia
wraz ze śmietnikiem, Wykonanie wysady zastępczel na terenie PP Nr 6, na
sąsiedniej działcę przy przedszkolu, a także na działce między ul. Łukową a ul.
Falistą (tzw. łącznik), będącej własnością gminy w ilości 60 drzew,
3.OSP ,,Czechowice" na działainość statutową - I.000,- zł.
4.Organizacla Dnia Dziecka z ROD RELAX- STORCZYK - 1.000,- zł .
5.Organtzacja Miejskiego Dnia Dziecka -2.000,- zł.
6.Dofinansowanie działalności chóru ,,Moniuszko" - 500,- zł.
II. Inne zadania własne Osiedla.
1 .XI Familiada Siatkarska - 3.000,- zł (odbyła się w dniu 08.09.201 8).
2.Dzień -7,000,- zł (w przygotowaniu).
3.Działalność statutowa -500,- zł.
lll. Zadania współfinansowane i f,tnansowane zbudżetu gminy:
l. Budowa ściezki pieszo-rowerowej między ul, Falistą a ul. Bestwińską nie
została wprow adzona do budzetu gminy,
2. Budowa ul. Falistej i łącznika między ul, Falistą a ul. Łukową zostŃa
podzielona na dwa etapy w przedziale czasowym 2018-2020. W pierwszej
kolejności jest wprowadzona do budżetu budowa ul. Falistej 24.04.2018 r.
Budowa w/w ulicy odbędzie się w 201 8-2019 . W roku 201 8 zostało do
wykonania część inwestycji za kwotę 400.000,- zł., (wykonawca nie został
wyłoniony).
3. Projekt przebudowy ul, Prusa, zadanie zostało wprowadzone w ciągu roku
budżetowego, kwota l0.000,- zł.
4. Wykonano budowę zbiornika małej retencji na terenie MOSIR-u.
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5. Budowa wysepki spowalniającej, ruch pojazdów mechanicznych oraz
zabudowa lampy oświetleniowej na ul. Wąskiej (ok, nr 45) w trakcie realizacji.
Wykonano poszerzenie pobocza na ul. Wąskiej, wysypanie i utwardzenie
frezem. Wykonano przejście dla pieszych ptzez ul. Łukasiewicza w obrębie
skrzyżowania ul. Dębowej i ul. Wąskiej, Iecz zostało wykonane tylko
oznakowanie poziome i pionowe ( bez wysepki chodnikowej- trwaj ą rozmowy
w celu uzupełnienia tego braku).
6. Przebudowa sbzyżowania ul. Barlickiego z ul. Prusa wg wykonanego
proj ektu nie została wykonana.
7. Wyremontowano 1 1 studni kanalizacyjnych w ciągu ul. Łukasiewicza oraz
2 studni na ul. Łukowej (sąsiedztwo MOSIR).
8,Zabudowa dwóch punktów świetlnych na ul. Barlickiego, 3.000,- zł.
9. Wykonanie imontaż iluminacji świetlnych na ul. Bestwińskiej, 2.500,- zł.

10. Utworzenie nowego zadania -wykonanie oświetlenia przy ul. Łukasiewicza
(za przelazdem kolejowym w kierunku ul, Pionkowej) dofinansowanie
z rezerwy osiedlowej, ż.000,- zł.
11. Udrożniono potok Młynówka przy ul. Dębowej, zaprzejazdem kolejowym,
a także za skrzyżowaniem ul. Łukasi ęwicza z ul. Kraszewskiego i ul. Pionkową.
12. Na ul. ZabięIe dojazd do ogródków działkowych oraz posesji
ul. Łukasiewic za Ia , poszerzono wjazd za mostkiem nad potokiem Młynówka.
13. Na ul. Zabiele w okolicy dztałekznajdujących się w pasie ochronnym Firmy
LOTOS uporządkowano teren z samosiejek orazzbyt rozrośniętych krzaków.
Do wykonania został przepust wraz z barierką ochronną w rejonie tych działek.
14. Na ul. Kraszewskiego pozostało do wykonania III etap nakładki asfaltowej
kontynuacja umocnienia rowu z betonowych korytek odwadniających,
poszerzenie pobocza oraz nakładka z frezu przy ul. Marianki.
15.Przy ul. Legionów od nr 159 do 173 podjęto działania modernizacji sieci
wodociągowej. Od kilku miesięcy jednak modemizacja nie spełnia oczekiwań
mieszkańców skarzących się najakość wody. Gruntowne działania zostaną
podjęte jeszcze w 2018 roku. Jeśli one nie przyniosą oczekiWanej poprawy
wówczas w 2 0 1 9 roku zo staną podj ęte działania inwestycyj ne
(zzabezpieczeniem środków finansowych w budzecie gminy).
16. Rada Miejska przyjęła uchwały umożliwiające nabycie działęk, położonych
w rejonie ul. Dębowej, ul, Pionkowej, ul. Zabiele w związku z inwestycjami,
Budowa sieci wodociągowej w rejonie ul. Dębowej oraz ul. Zabielę.
17, W związku z |icznymi interwencjami mieszkańców osiedla przy
ul. Bestwińskiej dotyczącymi stanu nawierzchni dróg wewnętrznych, podjęta
zostałauchwała na nabycie w drodze darowizny pięciu działek \eżących przy
ul. Bestwińskiej na rzecz gminy.
1 8. Przyięty został. MPZP - Centrum II w części dotyczacei naszego Osiedla
Tomaszówka ( między ul. Barlickiego, ul. Niepodległości, ul. Legionów,
u1. Łukasiewicza).
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19. Podjęte zostały dział.ania w zakresie przydrożnychkrzyży na
ul, Łukasiewicza i ul. Legionów, celem wpisania ich do rejestru zabytków
i skorzystania z dofinansowań na remont budowli sakralnych.
20. Zakup dwóch koszy na śmieci z przeznaczeniem przy wejściu PP Nr 6 oraz
przy brarnce na MOSIR od ul. Łukowej a także kosz na psie nieczystości.
21 . Trwalą rozmowy w temacie poprawy odwodnienia skrzyżowania
ul. Łukasiewic za z uI. Łukową.
22. Porządkowanie pasa drogowego przy uI. Slepej w trakcie realizacji,

Interwencje mieszkańców kierowane do Zarządu Osiedla, bądźbezpośrednio do
mnie czyli Przewodniczącego Zarządu są realizowane w miarę możliwości na
bieząco i przekazywane zgodnie z kompetencjami do odpowiedzialnych służb.
W związku z powyższym często organizowane są spotkania robocze m.in.,
z Przedsiębiorstwem Inżynierii Miejskiej w temacie studni kanalizacyjnych
(ul. Łukasiewi cza,lI. Łukowa i inne), z Przedsiębiorstwem Wodociągów
i Kanalizacji w temacie poprawy jakości wody pitnej (ul. Legionów),
z Zarządem Dróg Powiatowych w sprawie odwodnienia dróg oraz remontów
studni kanalizacyjnych, zPanem Burmistrzem Marianem Błachutem,, z Panem
Zastępcą Burmistrza Pawłem Mrowcem w sprawach przebudowy ul, Falistej
oraz łącznlka między ul. Łukową a ul. Falistą oraz zbiomików retencyjnych,
modernizacji ulic (m.in. u1. Kraszewskiego, ul. Prusa- skrzyzowanie
ul. Barlickiego z ul. Prusa). Z pracownikami Wydziałów Urzędu w sprawach
poplawy estetyki i utrzymania porządku na terenie osiedla, z dyrektorem
MOSIR-u w sprawie porządkowania terenu obiektu , służącego mieszkańcom
naszej gminy, z kierownikiem Spółki Wodnej, zarazęm człoŃiem Zarządu
Osiedla Panią Małgorzatą Jasny w temacie przepustów, odwodnień i udrożnień
ci eków wodnych (m. in. Młynówka), z przedstawicielami F irmy LOTO S

w sprawie porządkowania swoich dziŃek znajdujących się na terenie osiedla
Tomaszów ka.
Jednocześnie pragnę zaznaczyc,iż jestem do dyspozycji wszystkich
mieszkańców osiedla, udostępniając swój prywatny numer telefonu.

Na dzień dzisiejszy budżet osiedla wynosi ok. 3.500,- zł.
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